
 

Bestuursorgaan Vlaamse Gewichtheffers en Powerlifting Federatie 

 

Datum:     03/07/2023 

Tijdstip:     20u30 – 21u30 

Locatie:     Online  

Rol Aanwezig Geëxcuseerd Afwezig 

Voorzitter Hugo De Grauwe (HD) 
  

Secretaris Bieke Vandenabeele 
(BV) 

  

Sporttechnisch coördinator 
gewichtheffen 

Tom Goegebuer (TG) 
  

Sporttechnisch coördinator 
powerlifting 

Kathleen Compagnie 
(KC) 

  

Ondervoorzitter 
gewichtheffen 

Glenn Van Thuyne (GV)  
 

Ondervoorzitter 
powerlifting 

Gaetan Impens (GI)  
 

 

Uitgenodigd / 

Aanwezige personeelsleden: / 

Verslaggever: B. Vandenabeele 

Volgende bestuursvergadering : aug 2023 

 

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 

Na de aanpassing die via e-mail werden doorgegeven werd het verslag unaniem goedgekeurd. 

2. Punten voor belangenvermenging. 

Geen 

3. Verslag AV 24/06/2023 

GV doet verslag aan HD en KC over de voorbije AV, met in het bijzonder de niet goedkeuring van de 
jaarrekening en de goedkeuring van de begroting “onder voorwaarde”.  

TG laat weten dat dit een absurde situatie is. Een jaarrekening wordt eigenlijk nooit tegengehouden 
tenzij er fouten zijn. Bij fouten kan het bestuur die rechtzetten en kan de aangepaste jaarrekening 
opnieuw voorgelegd worden ter goedkeuring. In dit geval waar we geen weet hebben van fouten, kan 
het bestuur niets anders dan dezelfde jaarrekening voorleggen. 

GV beaamt dit en laat ook weten dat een vzw ontbonden kan worden als het zijn jaarrekening niet 
neerlegt. 

TG laat weten dat de afkeuring lijkt te berusten op een algemeen wantrouwen van de powerlifting 
clubs en dat ze eigenlijk gewoon met specifieke vragen moeten komen zodat het bestuur of de 
werknemers  met feedback kunnen terugkomen, maar dat dit losstaat van de jaarrekening. 



 

BV heeft contact gehad met Sport Vlaanderen en liet hen weten dat de AV de jaarrekening niet heeft 
goedgekeurd en geen kwijting gegeven heeft aan het bestuur.  

Sport Vlaanderen meldde dat indien de jaarrekening niet goedgekeurd wordt het laatste deel van de 
subsidies basiswerking + beleidsfocussen niet gestort zal worden. Voor het prestatieprogramma (met 
oa loon voor coach TG) zijn er geen gevolgen. Dit komt op een bedrag van ongeveer 23 000 euro. 
Daarnaast kunnen ze de reeds betaalde subsidies terugvorderen. 

BV laat het bestuur weten dat de VGPF in het laatste geval failliet zal zijn en genoodzaakt zal worden 
om zijn werknemers te ontslaan. Als de werknemers ontslaan worden voldoet de federatie niet aan de 
voorwaarden voor basiswerkingsubsidies voor 2023 en zal dus de basiswerkingsubsidie voor 2023 ook 
wegvallen. 

BV benadrukt nog eens het belang om financiële reserves te hebben voor de VGPF, en niet alles 
onmiddellijk te gebruiken zoals gevraagd werd door een lid op de AV. 

BV vindt het heel vreemd dat een jaarrekening niet goedgekeurd wordt waarvan de AV zegt dat de 
jaarrekening volledig correct is. 

GI legt uit dat de leden op de AV een duidelijker opsplitsing willen zien tussen de geldstromen in het 
gewichtheffen en powerliften 

GV zegt dat hij in het weekend alle facturen één voor één geopend heeft en alles heeft proberen toe 
te schrijven aan powerlifting en/of gewichtheffen of aan algemene uitgaven. De bestuurders stellen 
voor om dit bestand de komende week ook door te sturen naar alle clubs samen met het verslag van 
de vorige AV. GV zegt nogmaals dat er eigenlijk niks aan de jaarrekening zelf kan aangepast worden. 

KC geeft aan dat het misschien nuttig kan zijn om naar de clubs te mailen als ze specifieke vragen 
hebben over de jaarrekening ze de vragen voor de AV kunnen mailen zodat Brand vooraf de facturen 
kan opzoeken om verduidelijking te geven. 

BV zegt dat Brand de het document van de promobudgetten heeft upgedate. De bestuurders stellen 
voor om ook dit document aan alle clubs te bezorgen via e-mail. 

TG laat weten dat er voor de begroting ook gevraagd werd om meer detail te hebben van wat de te 
verwachten begroting is voor powerlifting/gewichtheffen en vraagt of Gaetan iets kan uitwerken die 
rekening houdt met de recente beslissingen van de sportcommissie.  

HD vraagt om dit ook te krijgen. GI zal een voorzet geven en dit bezorgen aan HD en KC voor verdere 
opvolging. 

BV liet weten dat het afdelingshoofd voor basiswerking van Sport Vlaanderen aanwezig zal zijn op onze 
AV als externe. BV vraagt de bestuurders of niemand bezwaar heeft. Alle bestuurders gaan akkoord 
met deze aanwezigheid van Sport Vlaanderen. 

4. statuutwijzigingen 

Aangezien op de vorige AV geen 2/3 aanwezigheid was konden de nieuwe statuten niet aanvaard 
worden. Dit zal dus op de volgende AV opnieuw op de agenda komen. 

TG overloopt nog eens met alle bestuurders wat er besloten werd en hoe dit omgezet wordt in de 
statuten zodat alles voor iedereen duidelijk is. BV zegt dat de statuutswijziging reeds afgedrukt 
beschikbaar waren op de vorige AV, maar dat ze zal vragen aan Brand om dit eveneens door te sturen 
naar alle clubs samen met het verslag van de AV 

5. Aanvaarden nieuwe clubs door bestuur 

Onze statuten voorzien in een goedkeuring van nieuwe werkende leden. 



 

Na de AV van 24/06/2023 aanvaart ook het bestuursorgaan de volgende clubs: 

 

Stamnr Provincie Club Status 

40 Oost-Vlaanderen Baasrode Buffels Toegetreden 

41 Vlaams-Brabant Bruuth  Toegetreden 

42 Oost-Vlaanderen DDC Weightlifting Team Toegetreden 

43 Antwerpen Foxtown Barbell Toegetreden 

44 Limburg Health Designers  Toegetreden 

45 Vlaams-Brabant HillFit Toegetreden 

46 Limburg Nicola's Strength & Conditioning Club Toegetreden 

47 Vlaams-Brabant RS Power Team Toegetreden 

 

Volgens de statuten van de VGPF worden de bovenstaande leden over 6 maanden werkende leden en 

zijn ze dan eveneens stemrechtig. 

 

 

 


